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GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 

 

 

      Bornem, 29 januari 2018 
 
 
Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 
 
Onderwerp: Gemeenteraad dd. 06/02/2018 – indiening aanvullend agendapunt 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
 
Betreft: Werk aan CC Ter Dilft 
 
Het vernieuwde Ter Dilft is sinds enkele maanden in gebruik. Gebruikers melden ons nu al volgende 
tekortkomingen:  
 

 De toegankelijkheid van de wereldwinkel is door treden niet afgestemd op mindervaliden.  

 Het plein langs de Sint-Amandsesteenweg is door niveauverschil met treden gevaarlijk voor 
valpartijen.  

 De hellingsgraad van de trappen naar de eerste verdieping is te stijl.  

 Er is geen toilet voorzien in de bibliotheek.  

 De cafetaria is te klein om bezoekers op te vangen na een uitverkochte zaal. Is er geen 
mogelijkheid om de zaal ernaast te openen bij een uitverkochte zaal?  

 
Gaan deze problemen nog worden opgelost voor de officiële opening?  
 
Mogen wij u verzoeken deze vraag toe te voegen aan de agenda van de volgende gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 
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